

食品政策与法规月报(九月)

Food Industry Policy and Regulation Newsletter (September 2018)



2018-9-30

技术支持中食安信(北京)信息咨询有限公司 Technical Support Antion (Beijing) Information Consulting Co.,Ltd.

目录 Table of Contents

标法动态1
海关总署公告 2018 年第 114 号 (海关总署 农业农村部关于解除捷克 30 月龄以下剔骨牛肉禁令的公告)
关于征求《肉类罐头中牛、羊、猪、鸡、鸭源性成分检测方法》等两项行业标准(征求意见稿)意见的通知
中华人民共和国农业农村部公告 第 64 号1 《猪瘟病毒 RT-NPCR 检测方法》等 454 项国家标准和 6 项国家标准修改单的公告1
政府监管2
市场监管总局关于 2018 年第二季度食品安全监督抽检情况分析的通告〔2018 年 第 29 号〕 2 市场监管总局关于 5 批次食品不合格情况的通告〔2018 年 第 30 号〕2
风险预警2
江苏省无锡市宜兴市发生非洲猪瘟疫情
行业资讯3
雨润食品中期净亏减少 1.81%至 5.42 亿港元
STANDARDS & REGULATIONS6
GACC ANNOUNCEMENT NO.114 OF 2018 (GACC MOA ANNOUNCEMENT ON LIFTING OF THE BAN ON BONELESS BEEF UNDER 30 MONTHS OF AGE FROM THE CZECH REPUBLIC)
MOA ANNOUNCEMENT NO.64
Announcement on 454 National Standards Including the <i>Detection Method of Swine</i> Fever Virus RT-nPCR, etc. and Six Amendments of National Standards

GOVERNMENT SUPERVISION	7
SAMR ANNOUNCEMENT ON THE ANALYSIS OF THE SAMPLING INSPECTION OF FOOD SAFETY	
SUPERVISION IN THE SECOND QUARTER OF 2018 (No. 29 of 2018)	. 7
SAMR NOTIFICATION ON 5 BATCHES OF UNQUALIFIED FOOD [NO.30 of 2018]	. 7
FOOD RISKS & ALERTS	7
An African Swine Fever Occurred in Yixing, Wuxi City of Jiangsu Province	. 7
ONE OUTBREAK OF FOOT-AND-MOUTH SEROTYPE O FOUND IN CATTLE TRANSFERRED TO XINJIANG	
FROM GAOTAI COUNTY, GANSU PROVINCE	. 7
AN AFRICAN SWINE FEVER OCCURRED IN ZHENGLAN BANNER, XILINGOL LEAGUE OF INNER	
Mongolia Autonomous Region	. 8
THE AFRICAN SWINE FEVER VIRUS WAS DETECTED IN PLASMA PROTEIN POWDER	. 8
AN AFRICAN SWINE FEVER OCCURRED IN HOHHOT OF INNER MONGOLIA AUTONOMOUS REGION	. 8
An African Swine Fever Occurred in Changling County, Songyuan City of Jilin Province	Е
	. 8
INDUSTRY NEWS	8
YURUN FOOD'S INTERIM NET LOSS DECREASED BY 1.81% TO HK\$542 MILLION	.8
TINGMU BEEF'S REVENUE WAS 200 MILLION YUAN IN THE FIRST HALF OF 2018, AND THE NET	
Profit Was 9,680,181 Yuan	.9
RABOBANK: CHINA'S DEMAND FOR BEEF WILL CONTINUE TO BENEFIT BRAZIL	.9
THE UNITED NATIONS HAS CALLED AN EMERGENCY MEETING TO DEAL WITH AFRICAN SWINE FEVE	R
IN ASIA	.9
OIE: SWINE FEVER SPREADS THROUGHOUT THE WORLD, TRACKING SWINE FLOW IS KEY TO DISEAS	Ε
CONTROL	.9
WANGFENG MEAT INDUSTRY'S REVENUE WAS 395 MILLION YUAN IN THE FIRST HALF OF 2018, AND	
THE NET PROFIT WAS 7.6413 MILLION YUAN	LO
CHINA TAKES THE LEAD IN FORMULATING INTERNATIONAL STANDARDS FOR MEAT	LO
MEAT PROCESSING INDUSTRY AIMS AT THE NEW COORDINATES	LO
BASHAN ANIMAL INDUSTRY'S REVENUE WAS 20.4788 MILLION YUAN IN THE FIRST HALF OF 2018,	
AND THE NET PROFIT WAS 2.9251 MILLION YUAN	LO
AFTER 40 YEARS OF REFORM AND OPENING-UP, THE OUTPUT OF PORK, BEEF AND MUTTON IN	
GUANGDONG INCREASED BY 5.9 TIMES	L1
GLOBAL SITUATION OF AFRICAN SWINE FEVER	۱1
ABOUT ANTION 1	2

标法动态

海关总署公告 2018 年第 114 号 (海关总署 农业农村部关于解除捷克 30 月龄以下剔骨牛肉禁令的公告)

根据风险分析结果,自本公告发布之日起,解除原农业部、原国家出入境检验检疫总局 2001 年联合公告第 143 号对捷克 30 月龄以下剔骨牛肉的禁令。捷克 30 月龄以下剔骨牛肉的检验检疫要求另行制定。(海关总署 2018-08-31)

http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2001172/index.html

关于征求《肉类罐头中牛、羊、猪、鸡、鸭源性成分检测方法》等两项行业标准(征求意见稿)意见的通知

两项行业标准包括《肉类罐头中牛、羊、猪、鸡、鸭源性成分检测方法》和《鱼类罐头中金枪鱼品种鉴别方法》。征求意见截止日期为 2018 年 10 月 16 日。(全国食品发酵标准化中心 2018-09-13)

http://www.scff.org.cn/page88?article_id=193

中华人民共和国农业农村部公告 第64号

公告规定了饲料生产企业暂停使用以猪血为原料的血液制品生产猪用饲料,饲料生产及销售企业应当按批次抽样送检等相关内容。(农业农村部 2018-09-13)

http://www.moa.gov.cn/govpublic/SYJ/201809/t20180913 6157350.htm

《猪瘟病毒 RT-nPCR 检测方法》等 454 项国家标准和 6 项国家标准修改单的公告

国家标准包括《猪瘟病毒 RT-nPCR 检测方法》(GB/T 36875-2018)、《动物狂犬病病毒核酸检测方法》(GB/T 36789-2018)等。(市场监管总局 2018-09-17)

http://std.sacinfo.org.cn/gnoc/queryInfo?id=19BCBC8B12C5923A2D5355A0B4C900D3

政府监管

市场监管总局关于 2018 年第二季度食品安全监督抽检情况分析的通告〔2018 年 第 29 号〕

2018 年第二季度,全国共完成并公布 525258 批次食品(含保健食品和食品添加剂)样品监督抽检,样品总体合格率为97.5%,不合格率为2.5%。其中肉制品样品合格率为98.1%。(国家市场监管总局2018-09-14)

http://samr.saic.gov.cn/tg/201809/t20180914_275989.html

市场监管总局关于 5 批次食品不合格情况的通告〔2018年 第 30号〕

本次共抽检水果制品、茶叶及相关制品、酒类、肉制品、食糖、饮料、婴幼儿配方食品和食用农产品等 8 类食品 745 批次样品。其中肉制品全部合格。(国家市场监管总局 2018-09-18)

http://samr.saic.gov.cn/tg/201809/t20180918_276016.html

风险预警

江苏省无锡市宜兴市发生非洲猪瘟疫情

农业农村部新闻办公室 9 月 3 日发布, 江苏省无锡市宜兴市发生生猪非洲猪瘟疫情。该养殖户存栏生猪 97 头, 发病 12 头, 死亡 9 头。(农业农村部 2018-09-03) http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl 1/yqfb/201809/t20180903 6156741.htm

甘肃高台县调往新疆的牛发生一起 () 型口蹄疫疫情

9月6日,甘肃张掖市高台县一批调往新疆的牛,被发现疑似口蹄疫症状。9月7日,新疆动物疫病预防控制中心诊断为口蹄疫病毒核酸阳性。9月14日,经国家口蹄疫参考实验室确诊,该起疫情为O型口蹄疫疫情。(农业农村部 2018-09-14) http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl 1/yqfb/201809/t20180914 6157400.htm

内蒙古自治区锡林郭勒盟正蓝旗发生非洲猪瘟疫情

9月17日,农业农村部接到中国动物疫病预防控制中心报告,经中国动物卫生与流行病学中心(国家外来动物疫病研究中心)确诊锡林郭勒盟正蓝旗一养殖户生猪不明原因死亡为非洲猪瘟。截至9月16日,该养殖户存栏生猪159头,发病14头,死亡8头。(农业农村部2018-09-17)

血浆蛋白粉被检出非洲猪瘟病毒

9月20日,黑龙江省动物疫病预防与控制中心对送检的一批"喷雾干燥猪血浆蛋白粉" 检出非洲猪瘟病毒,该产品由中国河北爱不停(河北)蛋白饲料有限公司生产。黑龙江省有 16家饲料生产企业使用了其生产的血液制品。(新牧网 2018-09-24) http://www.xinm123.com/html/n-pig/482558.html

内蒙古自治区呼和浩特市发生一起非洲猪瘟疫情

农业农村部新闻办公室 9 月 24 日发布,内蒙古自治区呼和浩特市确诊一起生猪非洲猪瘟疫情。该屠宰场待宰生猪 388 头,发病 4 头,死亡 2 头。(农业农村部 2018-09-24) http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl_1/yqfb/201809/t20180924_6157990.htm

吉林省松原市长岭县发生非洲猪瘟疫情

农业农村部新闻办公室 9 月 28 日发布, 吉林省松原市长岭县发生一起生猪非洲猪瘟疫情。该养殖户存栏生猪 44 头,发病 8 头,死亡 3 头。(农业农村部 2018-09-28) http://www.moa.gov.cn/gk/yigl 1/yqfb/201809/t20180928 6159508.htm

行业资讯

雨润食品中期净亏减少 1.81%至 5.42 亿港元

雨润食品发布公告称期内集团冷鲜肉销售额为 45.26 亿港元,较去年同期增加 1.9%, 占抵销内部销售前集团总收益约 72%,占上游屠宰业务收益约 90%;低温肉制品的收益为 10.71 亿港元,较去年同期增加 14.2%,占抵销内部销售前集团总收益约 17%,占下游深加工肉制品业务总收益约 90%。(中国财经头条 2018-08-29)

https://www.daguang-china.com/news/334809.html

听牧肉牛 2018 上半年营收 2 亿元 净利 9,680,181 元

听牧肉牛近日公布的 2018 年半年报显示,截至 2018 年 6 月 30 日,企业实现营收 2 亿元;归属于挂牌公司股东的净利润为 9,680,181 元。(挖贝网 2018-08-30) http://www.wabei.cn/p/201808/2323732.html

荷兰合作银行:中国对牛肉需求将继续惠及巴西

荷兰合作银行在其最新发布的报告中指出,2019 年,中国对牛肉的需求将继续保持强劲,在中美贸易冲突的背景下,巴西和其他牛肉生产国将会受益。(南美侨报网 2018-09-05) http://www.br-cn.com/news/qs_news/20180905/115150.html

联合国召开紧急会议应对亚洲非洲猪瘟

据外媒报道,联合国将召开紧急会议,应对非洲猪瘟疫情对亚洲的影响。来自亚洲的动物健康专家将共同探讨非洲猪瘟带来的威胁。(国际畜牧网 2018-09-06) http://www.guojixumu.com/newsall.aspx?cid=500&id=13517

OIE:猪瘟全球扩散 追踪猪肉流向是疾控关键

斯通 (Matthew Stone) 10 日表示,由于猪瘟病毒能存活于加工食品中,追踪已感染非洲猪瘟的猪肉和猪肉制品流向是抗击病毒性疾病蔓延的关键。(环球网 2018-09-11) http://health.huanqiu.com/health_news/2018-09/12989039.html

旺峰肉业 2018 上半年营收 3.95 亿元 净利 764.13 万元

旺峰肉业近日公布的 2018 年半年报显示,截至 2018 年 6 月 30 日,企业实现营收 3.95 亿元;归属于挂牌公司股东的净利润为 764.13 万元。(挖贝网 2018-09-11) http://www.wabei.cn/p/201809/2324815.html

我国牵头制定国际肉类标准

12 日,国际标准化组织肉禽鱼蛋及其制品委员会年会在南京举行,讨论交流《肉及肉制品术语》《畜禽屠宰操作规程——猪屠宰》《发酵肉制品》《冷冻鱼糜》等8 个标准提案。(新华日报 2018-09-14)

http://xh.xhby.net/mp3/pc/c/201809/14/c532386.html

肉类加工业瞄准新坐标

食品行业的新发展,要掌握市场消费的大趋势。肉制品加工业要在保障产品品质的基础上,瞄准餐饮化、休闲化、营养化、年轻化的大趋势,在消费升级大潮中找到新坐标。(中国食品报 2018-09-16)

http://www.cnfood.cn/shendubaodao129858.html

巴山牧业 2018 上半年营收 2047.88 万元 净利 292.51 万元

巴山牧业近日公布的 2018 年半年报显示 截至 2018 年 6 月 30 日 企业实现营收 2047.88 万元;归属于挂牌公司股东的净利润为 292.51 万元。(挖贝网 2018-09-18) http://www.wabei.cn/p/201809/2326518.html

改革开放 40 年,广东猪牛羊肉产量增长 5.9 倍

国家统计局广东调查总队发布报告显示,改革开放四十年来,我省畜禽产品产量明显增加。2017年广东猪牛羊肉产量达284.00万吨,与改革开放初期的1978年相比增长了5.9倍,年均增长4.5%。(南方网2018-09-20)

http://kb.southcn.com/content/2018-09/20/content 183397031.htm

全球非洲猪瘟疫情基本情况

全球已有 37 个国家和地区向世界动物卫生组织(OIE)报告发生非洲猪瘟疫情,其中 13 个国家已经根除。(国际畜牧网 2018-09-27)

http://www.guojixumu.com/newsall.aspx?cid=2&id=13648

Standards & Regulations

GACC Announcement No.114 of 2018 (GACC MOA Announcement on Lifting of the Ban on

Boneless Beef Under 30 Months of Age from the Czech Republic)

According to the results of risk analysis, the ban on boneless beef from the Czech Republic under 30 months of age by the former MOA and the former CIQ joint notice No.143 of 2001 was lifted from the date of promulgation of this notice. The inspection and quarantine requirements for boneless beef of the Czech Republic under 30 months of age shall be formulated separately. (GACC 2018-08-31)

http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2001172/index.html

Notice on Soliciting Opinions of Two Industrial Standards (Draft for Comment) Including the Testing Method for the Source of Cattle, Sheep, Pigs, Chickens and Ducks in Meat Cans, etc.

The two industrial standards include the *Testing Method for the Source of Cattle, Sheep, Pigs, Chickens and Ducks in Meat Cans* and the *Methods for Identification of Tuna Species in Fish Cans*. The deadline for comment is October 16 of 2018. (SCFF 2018-09-13) http://www.scff.org.cn/page88?article_id=193

MOA Announcement NO.64

The announcement stipulated that feed production enterprises shall suspend the use of blood products made with pig blood as raw materials to produce pig feed, enterprises of feed production and sale shall submit samples for inspection, and other relevant contents. (MOARA 2018-09-13) http://www.moa.gov.cn/govpublic/SYJ/201809/t20180913_6157350.htm

Announcement on 454 National Standards Including the *Detection Method of Swine Fever Virus RT-nPCR*, etc. and Six Amendments of National Standards

The National standards include the *Detection Method of Swine Fever Virus RT-nPCR* (GB/T 36875-2018) and the *Detection Method of Rabies Virus Nucleic Acid* (GB/T 36789-2018), etc. (SAMR 2018-09-17)

http://std.sacinfo.org.cn/gnoc/queryInfo?id=19BCBC8B12C5923A2D5355A0B4C900D3

Government Supervision

SAMR Announcement on the Analysis of the Sampling Inspection of Food Safety Supervision in the Second Quarter of 2018 (No. 29 of 2018)

In the second quarter of 2018, a total of 525,258 batches of foods (including health foods and food additives) sampling were completed and revealed the results for supervision in the whole nation,. The overall qualified rate was 97.5% and unqualified rate was 2.5%. The qualified rate of meat products samples was 98.1%. (SAMR 2018-09-14)

http://samr.saic.gov.cn/tg/201809/t20180914_275989.html

SAMR Notification on 5 Batches of Unqualified Food [No.30 of 2018]

There were 745 batches of 8 categories of foods, including fruit products, tea and related products, alcohol, meat products, sugar, beverages, infant and follow-up formulas and edible agricultural products. Among them, all meat products are qualified. (SAMR 2018-09-18) http://samr.saic.gov.cn/tg/201809/t20180918 276016.html

Food Risks & Alerts

An African Swine Fever Occurred in Yixing, Wuxi City of Jiangsu Province

The press office of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs released on Sep 3 that Africa swine fever occurred in Yixing, Wuxi city of Jiangsu province. The farmer has 97 pigs of which were found 12 sickness and 9 deaths. (MOA 2018-09-03)

http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl_1/yqfb/201809/t20180903_6156741.htm

One Outbreak of Foot-and-mouth Serotype O Found in Cattle Transferred to Xinjiang from Gaotai County, Gansu Province

On September 6, a group of cattle were transferred to Xinjiang in Gaotai County, Zhangye City of Gansu Province were found to have suspected symptoms of foot-and-mouth disease. On September 7, these cattle were diagnosed a positive FMD nucleic acid by the Xinjiang Animal Epidemic Prevention and Control Center. On September 14, it was confirmed as an outbreak of Foot-and-mouth serotype O by the national reference laboratory for foot-and-mouth disease. (MOA 2018-09-14)

http://www.moa.gov.cn/gk/vjgl 1/vqfb/201809/t20180914 6157400.htm

An African Swine Fever Occurred in Zhenglan Banner, Xilingol League of Inner Mongolia Autonomous Region

On September 17, the Ministry of Agriculture and Rural Affairs received a report from the Chinese Animal Epidemic Prevention and Control Center, which confirmed the unknown death of pig from a farmer in Zhenglan Banner of Xilingol League as African swine fever. As of September 16, the farmer has 159 pigs of which were found 14 sickness and 8 deaths. (MOA 2018-09-17) http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl 1/yqfb/201809/t20180917 6157491.htm

The African Swine Fever Virus Was Detected in Plasma Protein Powder

On September 20, a batch of "spray dried pig plasma protein powder" submitted for examination by Heilongjiang Provincial Animal Disease Prevention and Control Center detected African swine fever virus, which was produced by China Hebei Aibuting (Hebei) Protein Feed Co., Ltd. Sixteen feed manufacturers in Heilongjiang province used its blood products. (Xinm123 2018-09-24) http://www.xinm123.com/html/n-pig/482558.html

An African Swine Fever Occurred in Hohhot of Inner Mongolia Autonomous Region

The press office of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs released on Sep 24 that Africa swine fever occurred in Hohhot of Inner Mongolia Autonomous Region. The farmer has 388 pigs to be slaughtered of which were found 4 sickness and 2 deaths. (MOA 2018-09-24) http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl_1/yqfb/201809/t20180924_6157990.htm

An African Swine Fever Occurred in Changling County, Songyuan City of Jilin Province

The press office of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs released on Sep 28 that Africa swine fever occurred in Changling County, Songyuan City of Jilin Province. The farmer has 44 pigs of which were found 8 sickness and 3 deaths. (MOA 2018-09-28) http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl_1/yqfb/201809/t20180928_6159508.htm

Industry News

Yurun Food's Interim Net Loss Decreased by 1.81% to HK\$542 Million

Yurun Food announced that in the interim period, the group's cold-fresh meat sales were HKD 4.526 billion, up 1.9% from the same period last year, accounting for about 72% of the group's total revenue before internal sales and about 90% of the revenue of its upstream slaughtering

business. The profit of low-temperature meat products was HKD 1.071 billion, up 14.2% from the same period last year, accounting for about 17% of the group's total revenue before internal sales and about 90% of the revenue of its downstream deep-processing meat products business. (China Finance 2018-08-29)

https://www.daguang-china.com/news/334809.html

Tingmu Beef's Revenue Was 200 Million Yuan in the First Half of 2018, and the Net Profit

Was 9,680,181 Yuan

According to the 2018 semi-annual report released recently by Tingmu Beef, the enterprise realized revenue of 200 million Yuan as of June 30, 2018; the net profit attributable to shareholders of listed companies was 9,680,181 Yuan. (Wabei 2018-08-30)

http://www.wabei.cn/p/201808/2323732.html

Rabobank: China's Demand for Beef Will Continue to Benefit Brazil

Rabobank's latest report noted that China's demand for beef will continue to be strong in 2019, Brazil and other beef producers will benefit with the backdrop of a Sino-US trade conflict. (NMQB 2018-09-05)

http://www.br-cn.com/news/qs_news/20180905/115150.html

The United Nations Has Called an Emergency Meeting to Deal with African Swine Fever in

Asia

According to the foreign media report that the United Nations will hold an emergency meeting to deal with the impact of African swine fever on Asia. Animal health experts from Asia will discuss the threat of African swine fever. (Guojixumu 2018-09-06)

http://www.guojixumu.com/newsall.aspx?cid=500&id=13517

OIE: Swine Fever Spreads throughout the World, Tracking Swine Flow Is Key to Disease

Control

Matthew Stone said that as the virus of swine fever can survive in processed foods, tracking the flow of swine and swine products infected with African swine fever is key to fighting the spread of viral diseases. (Huanqiu 2018-09-11)

http://health.huangiu.com/health news/2018-09/12989039.html

9

Wangfeng Meat Industry's Revenue Was 395 Million Yuan in the First Half of 2018, and the

Net Profit Was 7.6413 Million Yuan

According to the 2018 semi-annual report released recently by Wangfeng Meat Industry, the enterprise realized revenue of 395 million Yuan as of June 30, 2018; the net profit attributable to shareholders of listed companies was 7.6413 million Yuan. (Wabei 2018-09-11)

http://www.wabei.cn/p/201809/2324815.html

China Takes the Lead in Formulating International Standards for Meat

On Sep. 12, the annual meeting of the international organization for standardization's committee on meat, fish and eggs and their products was held in Nanjing. On the 12th, the annual meeting of the International Organization for Standardization of Meat, Poultry, Fish, Eggs and Products Committee was held in Nanjing to discuss the proposals of 8 standards including the *Terminology of Meat and Meat Products*, *Rules of Operation for Livestock and Poultry Slaughter - Pig Slaughter*, *Fermented Meat Products* and *Frozen Fish*, etc. (Xhby 2018-09-14)

http://xh.xhby.net/mp3/pc/c/201809/14/c532386.html

Meat Processing Industry Aims at the New Coordinates

The new development of food industry should grasp the general trend of market consumption. The meat processing industry should aim at the general trend of catering, leisure, nutrition and youth based on the guarantee of product quality, and find new coordinates in the tide of consumption upgrade. (CN Food 2018-09-16)

http://www.cnfood.cn/shendubaodao129858.html

Bashan Animal Industry's Revenue Was 20.4788 Million Yuan in the First Half of 2018, and

the Net Profit Was 2.9251 Million Yuan

According to the 2018 semi-annual report released recently by Bashan Animal Industry, the enterprise realized revenue of 20.4788 million Yuan as of June 30, 2018; the net profit attributable to shareholders of listed companies was 2.9251 million Yuan. (Wabei 2018-09-18)

http://www.wabei.cn/p/201809/2326518.html

10

After 40 Years of Reform and Opening-up, the Output of Pork, Beef and Mutton in Guangdong Increased by 5.9 Times

The Guangdong survey team of the National Bureau of Statistics released a report showing that the output of livestock and poultry products in our province has increased significantly in the past 40 years since the reform and opening-up. In 2017, the production of pork, beef and mutton in Guangdong reached 284 million tons, up 5.9 times compared with the early stage of reform and opening-up of 1978, with an annual growth rate of 4.5%. (Souther 2018-09-20) http://kb.souther.com/content/2018-09/20/content 183397031.htm

Global Situation of African Swine Fever

Thirty-seven countries and regions around the world have reported African swine fever outbreaks to the OIE, of which 13 have been eradicated. (Guojixumu 2018-09-27) http://www.guojixumu.com/newsall.aspx?cid=2&id=13648

About Antion

Antion (Beijing) Information Consulting Co., Ltd. is engaged in consulting services for food industry to provide all aspects of service, including food safety information monitoring, standards & regulations management, standards & regulations consulting, professional translation and other consulting services regarding food safety.

Our services cover mainland China, Hong Kong, Taiwan, Japan, Korea, and other English-speaking countries.

Contact Us: Lillian Fan

T: +86-10-51301566

M: +86-13810723038

E: Lillian.fan@antionchina.com